
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

12/2015. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2015. szeptember 7-ei 

rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tárgyaló 

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc, Süli Ildikó, 

Torma Lajos bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hartyáni László, Gyuga Mihály bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 15 óra 2 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontját. Megkérte a hivatalt, hogy legközelebb olyan anyagot ne 

küldjenek, ami a 4. napirendi pontnál kiküldésre került. Javaslatot tett, hogy melyik előterjesztéseket 

tárgyalják. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

174/2015. (IX.7.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2015. szeptember 7-ei rendkívüli ülésén a következő napirendi pontot tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2015. szeptember 8-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása  

   Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 A városkép helyi védelméről, továbbá egyes építési előírásokról szóló 14/2000. (VIII. 16.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 Vagyonkezelési szerződések módosítása 

 A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés 

    Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati 

döntések végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról 
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 Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás 

pénzügyi elszámolási rendjéről 

 Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi 

szerződés módosítása 

 Oroszlány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájának elfogadása 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2015. szeptember 8-ai ülése előterjesztéseinek   

 megvitatása                  

                                                                                  

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a korábbi részeket a bizottság már elfogadta, a plusz 

kiegészítések jöttek a 39-58. pontjáig, került bele olyan rész, ami anyagi terhet ró a városra.  

 

 

Németh Gábor alpolgármester és Gyuga Mihály bizottsági tag 15 óra 6 perckor megérkezett az ülésre, 

a bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a felsőoktatási ösztöndíj pályázatnak lesz forrásigénye, az 

Oroszlányi Közösségi Színtérrel kapcsolatban hozott a MOSB néhány döntést, ennek anyagi fedezete 

szintén bekerült. Kérte a bizottságot, hogy az 1-9-es határozati pontokról döntsenek. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

175/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés 1-9-es határozati pontok 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztés 1-9-es határozati pontjait.  

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy 5 db. plusz igény volt. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy annyi módosítás történt, hogy a 125. bekezdésben 

szereplő Dorsich Gyógyszertár előtt a parkolás várakozni tilos időkorláttal tábla kihelyezését 

felülvizsgálták, és helyette parkoló tábla kihelyezése lesz, alatta 30 perc, parkoló tárcsa használata fél 
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órára hétfőtől péntekig, 8-tól 18 óráig. A Bánki D. úton a Brunszvik Óvoda környezetében a 132. 

bekezdésben a várakozási tilalom 30 perc időkorláttal lesz bevezetve, egy tábla esetében csak a 

kiegészítő táblát kell felhelyezni, két tábla esetében komplex táblát, egy tábla esetében a várakozni 

tilos táblát. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak. 

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

176/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

„Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása” című előterjesztés kiegészítésének véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról 

szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés kiegészítését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A városkép helyi védelméről, továbbá egyes építési előírásokról szóló 14/2000. (VIII. 16.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy egy plusz mellékletet kaptak, kérte a hivatalt, hogy ilyen 

minőségű anyagot ne küldjenek ki.  

 

 

Vagyonkezelési szerződések módosítása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy jött jó pár anyag pluszban az előterjesztéshez, a Tatabányai 

Szakképzési Centrum dolgai lettek pontosítva. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

177/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

a „Vagyonkezelési szerződések módosítása” című előterjesztés kiegészítésének véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Vagyonkezelési szerződések módosítása” 

című előterjesztés kiegészítését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy már előző ülésen tárgyalták, most csak módosítás jött hozzá. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

178/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

„A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Mindszenti úti szennycsatorna 

kiváltásával kapcsolatos döntés” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések 

végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról 

 

 

Dudás Kinga ügyvezető elmondta, hogy a tájékoztató első részében beszámolt a Kft. működéséről az 

eltelt időszak eseményeiről, itt a park-tavak üzemeltetése, illetve a településüzemeltetési feladatok 

ellenőrző tevékenységénél van döntést igénylő helyzet. A park-tavak üzemeltetésénél a Kft.-hez 

történő átkerüléssel az üzemeltető személyében történt változást lejelentette a Katasztrófavédelmi 

Igazgatóságnál. Itt elindult egy engedélymódosítási eljárás, ennek az igazgatási szolgáltatási díj 

fizetését az üzemeltetési költségekből a Kft. bevállalta, de ami terveket a hatóság előírt hiánypótlásra, 

illetve az üzemeltetési szabályzat módosítását már az üzemeltetési költségből nem tudták 

kigazdálkodni. Kérte a bizottság jóváhagyását a tekintetben, hogy az idei évi előirányzatra rézsű 

megerősítésre már a betervezett költségvetési sor terhére a Kft.-nek legyen megfinanszírozva ez a 860 

E Ft. + Áfa. Ami a településüzemeltetés során felmerült, megtörtént az OKÖ Zrt-től a 

településüzemeltetési feladatok átvétele szeptember 2-án, mivel ellenőrző tevékenységet már a saját 

ellátó tevékenységükre nem tudnak megtenni, így a parkfenntartás, a kézi úttisztítás során felmerül egy 

bizonyos többletfinanszírozás.  Arra tett javaslatot, hogy a Kft. a működéséhez használhassa fel a 

többletfinanszírozást. Ennek a pontos célja következő testületi ülésen lesz meghatározva. Az 

átszervezés megvalósult, szeptember 2-tól 20 főt átvett a Kft., a teljes parkfenntartási állományi 

létszámot, az útfenntartási illetve a szállításról egy főt, és egyéb raktáros munkakörben 

foglalkoztatottakat. Mivel 26-án volt a OKÖ Zrt. közgyűlésén döntés erről, a szerződéseket meg 

kellett kötni, így utólagos jóváhagyását kérte a bizottságtól és a testülettől. A mellékletként ott vannak 

a szolgáltatási szerződések, van egy bérleti szerződés, ami az önkormányzat tulajdonában lévő 

teherautó, itt jelezte, hogy a bérleti szerződésen a rendszám elírásra került. Ezzel az átszervezéssel 

kapcsolatban még felmerülő és döntést igénylő kérdés a fő tevékenységi kör módosítása, a zöldfelület 

kezelés lenne, ehhez kéri a jóváhagyást. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 860 E Ft-ról csak a határozati javaslatban van 

említés, de az előterjesztésben nincs rá utaló adat, hogy honnan jött, miért ekkora az összeg.  

 

Dudás Kinga ügyvezető elmondta, hogy a Katasztrófavédelmi Igazgatóság tett egy hiánypótlást az 

üzemeltető személy átírásából adódóan. Négy helyről kértek árajánlatot, mert ezt csak vízjogi 

jogosultsággal rendelkező tervező készíthette el. Az árajánlatok bekérése után a legkedvezőbbel 

szerződtek. Mellékletként még az egész tervdokumentációt azért nem csatolták, mert amíg nem kerül 

kifizetésre a tervező felé, addig nem járul hozzá.  
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Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy egyeztetés is folyt, nem volt egyszerű jogosultsággal 

rendelkező vízügyi tervezőt, vízgazdálkodási mérnököt találni, aki ilyenekkel foglalkozik, úgy alakult 

ki az ár, azzal a tervezővel, aki egyébként már ismeri és foglalkozott a tó vízügyi kérdéseivel.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 2. pontban az Aszódivill Kft.-vel 

kapcsolatos szerződés is átkerül-e, a közvilágítással kapcsolatban. 

 

Dudás Kinga ügyvezető elmondta, hogy igen, az is benne van a szerződésben.  

 

Sólyom Jöran elnök kérése az volt, hogy a Bánki D. u. 12-14-16. mellett van egy hő központ, 

mögötte májusban rendezték a tavat, ott vannak a kivágott fák, azt el kéne szállítani. 

 

Németh Gábor alpolgármester megköszönte a hirtelen munkakezdést, és hogy sikerült a 

bányásznapra a várost szépen rendbe tenni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, hogy a padok kihelyezése mikor kezdődik. 

 

Dudás Kinga ügyvezető elmondta, hogy megkapta az árajánlatkérést az önkormányzattól, meg fogja 

tudni adni a héten az árajánlatot, és utána a legrövidebb időn belül le is tudják szervezni. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

179/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati 

döntések végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató 

Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések végrehajtásáról, döntés a feladat 

ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás pénzügyi 

elszámolási rendjéről 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ez főleg Pénzügyi Bizottsági hatáskör, de mivel olyan ingatlan 

szerepel benne, az egyik legfontosabb ingatlan fejlesztés, úgy érzi, a bizottságnak van ezzel 

kapcsolatban álláspontja. Arról szól az előterjesztés, hogy milyen módszerrel fogják finanszírozni.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

180/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

az „Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás 

pénzügyi elszámolási rendjéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Együttműködési megállapodás az 

Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás pénzügyi elszámolási rendjéről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi szerződés 

módosítása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy Lazók Zoltán polgármester úrral a bizottsági ülés előtt 

egyeztettek, az előterjesztést nagyon a végén kapták meg, két dolgot kell kiemelni, és a másodikat 

vissza is fogja vonni a polgármester úr. Az első része arról szól, hogy a Vertikál Zrt. helyébe másik 

vállalkozás lép, a dolgozói részvények megvásárlását illetően. A másik oldala, és ebben fog változni 

az előterjesztés, a hulladékkezelő működtetését illetően, ebben ma még a jogászok értekeztek, ebben 

további egyeztetésre fog felhatalmazást kérni a polgármester úr, ez a része teljes mértékben kikerül az 

előterjesztésből, ennyiben változik az anyag. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 2 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

181/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi 

szerződés módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata és a 

VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi szerződés módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ugyan a 15-ös napirendi pontot nem tárgyalják, de 

tájékoztatásként a Rákóczi F. út – Takács I. úti  jelzőlámpás csomópont kialakításával kapcsolatban 

van egy előterjesztés. Geszler Attilától jött egy megkeresés, egy új típusú Magyarországon még nem 

alkalmazott körfogalmi csomópont kiépítésével kapcsolatosan, az a lényege, hogy egy rendkívül 

alacsony költségeken megépíthető térelemek lefogatásával jön létre a csomópont, küldött képeket is a 

polgármester úrnak. Igazgatási eljárási oldalról voltak kérdések, erre nem kaptak megnyugtató választ. 

Abban maradtak, hogy a jövőben a Rákóczi F. út, Táncsics M. út és a Bánki D. út kereszteződésben 

fogják megvizsgálni ezt a lehetőséget. A technológiát érdemes kipróbálni. Mivel elsőként lépnek, 

lehet, hogy egy kellemesebb költségkeretet is ki tudnak alakítani.  
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Oroszlány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájának elfogadása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy annyi változás van, hogy a BM részéről jött egy nyilatkozat, 

melynek értelmében megerősítették a feladat végrehajtását a kivitelezők illetve a tervkészítők 

oldaláról, és kéri az önkormányzatot ennek megfelelően a döntés meghozataláról. 

  

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

182/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Integrált Településfejlesztési Stratégiájának elfogadása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Integrált 

Településfejlesztési Stratégiájának elfogadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kérte a bizottságot, hogy a sürgősségi indítványt vegye fel a napirendi 

pontok közé. Elmondta, hogy a sürgősségét a szeptember 4-én kihirdetésre került Magyar Közlöny 

jelenti, ebben jelent meg a KEOP pénzek a kiemelt jelentőségű épületek energetikai fejlesztése 

keretében Oroszlány Város Önkormányzatát megillető 150 M Ft. kiemelt projekt támogatási 

előirányzat. A projekt megnevezése Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai 

korszerűsítése II. Ez a projekt olyan ütemtervet tartalmaz, hogy 2015. december 15-ig be kell nyújtani 

a teljes záró elszámolási csomagot. A feltételes kivitelezési szerződés megkötésre 2015. szeptember 

15-ei határidőt szab a kormány rendelet.  Itt az épülethatároló szerkezetek hőszigetelése, illetve 

nyílászáró cseréje szerepel. A Hamvas Béla Gimnáziumot javasolják ebből a támogatásból 

megvalósítani. A mai napon a tervezővel megkezdődött a felmérés, a munka. Látható, hogy ez az 

épület korszerűsítési költségével kimeríti ezt az előirányzatot, a 150 M Ft-ot. 2015. szeptember 15-ig 

mivel kivitelezési szerződést is kell kötni, hirdetmény nélküli tárgyalásos eljárást javasolt a 

közbeszerzési tervbe felvenni. A közbeszerzési döntőbizottságot előzetesen tájékoztatni kell. Mivel az 

ajánlatkérő érdekkörén kívül állt elő a sürgősségi ok, emiatt mentesítést kérnek a szerződéskötési 

tilalmi időszak alól.  A projekt támogatási intenzitása100 %-os, és az előkészítést a beruházási 

céltartalék előirányzatából 5 M Ft. összegben javasolja biztosítani és a költségvetésben KEOP-

2015.5.7.0 pályázat előkészítése elnevezésű sort újonnan létrehozni. Kihirdetésre került az előző 

kormányhatározat javítása is, ami a Brunszvik Óvodát és a Borbálai Óvodát nevesítette, ott a projekt 

cél úgy került megnevezésre, hogy Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai 

korszerűsítése I. elnevezésű pályázat. A 150 M Ft-os pályázat az Arany iskolával és a művelődési ház 

épületével indul, azt az előírt határidőben augusztus 30-ig be is nyújtották.  

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a bizottság vegye fel napirendi pontjai közé a „Döntés a KEOP-

2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése 

II.” című pályázat benyújtásáról” című sürgősségi indítványt. 

  

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

183/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról” című sürgősségi indítvány 

napirendre vételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága felveszi a napirendi pontjai közé a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány 

Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról” 

című sürgősségi indítványt. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai 

korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról 

 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy van-e egyeztetés az igazgatónővel és a KLIK-el evvel 

kapcsolatban. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy ma voltak a kollégák a tervezővel együtt a műszaki 

tartalmat egyeztetni, a rövid határidő miatt egyéb egyeztetés nem volt. 

 

Sólyom Jöran elnök kérése az volt, hogy az igazgatónő tájékoztatását, bevonását a hivatal 

munkatársai tegyék meg.   

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért ez az iskola, miért nem a Hamvas Béla 

Szakképző iskola. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ott már volt energetikai korszerűsítés. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a gimnázium 1994-95. tájékán kapott egy felújítást, az 

ablakok ki lettek cserélve, akkor az épület kapott egy teljes külső-belső renoválást, a Hamvas Béla 

Szakképző iskola épülete az 50-es évektől kezdve a külső megjelenésében csak a főépületnek a 

homlokzati részén. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Hamvas Béla Szakképző iskola volt a 90-as években 

energetikai korszerűsítés, amit saját maga finanszírozott, akkor lett ablak cserélve, át lett alakítva, 

akkor lett minden helységből tanterem. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy műszakilag indokolt lett volna, hogy egy jóval rosszabb 

állapotú ablak cseréjét kellene megvalósítani. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy energetikailag a Hamvas Béla Szakképző iskola nem biztos, 

hogy rosszabb állapotban van. Teljes ablakcsere, világításkorszerűsítés volt, végig hőszabályzós 

radiátorok vannak fent. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy itt komolyan kell venni a lehetetlen határidőt, hogy 

szeptember 15-ig be kell ezt nyújtani. A gimnáziumhoz megvannak a megvalósulási dokumentációk, 

2003-ban készültek energia veszteség feltárásra vonatkozóan. A gimnázium 2010-ben kapott korszerű 

hő központot. Ez is indokolja, hogy az épületenergetikai racionalizálást tovább vigyék. Az OSz Zrt.-
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től azt az ígéretet kapták, hogy megvizsgálják, hogy hogy tudnák több intézményben kicserélni a hő 

központokat. A Hamvas Béla Szakképző iskola méretéből kifolyólag a bekerülési költség bruttó 150 

M Ft-nál jóval nagyobb. Ma tudtak leülni a tervezővel, el is kezdődött a felmérés. Bízik abban, hogy 

holnapra tud valami kiírást csinálni, hogy szeptember 15-ig legyen valamilyen ár. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

184/2015. (IX.7.) VFKB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, 

„Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című pályázat 

benyújtásáról” című sürgősségi indítványt. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 15 óra 44 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 


